
Ammattiopisto Lappian Tornion toimipiste  Pöytäkirja 

Opiskelijakunnan hallituksen kokous 

 

Aika:    Keskiviikko 24.1.2024 klo:09.00-13.00 

Paikka:   Ammattiopisto Lappia, Päärakennus, neuvotteluhuone 

Läsnä:                 Venla Wunderink, Jutta Korkeamaa, Laura Lintula, Juustovaara Johanna (teams), 
Maria Granfors, Vertti Tikkanen, Minttu Rautiainen, Joa Kukkonen, Sofia Saarela, 
Anni Hellevaara, Neea Toratti, Jenna Kantola (teams)  

Kokouksen avaus 

 
1. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Anni Hellevaara totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
 

2. Hallituksen järjestäytyminen ja valinta kaudelle 2024. 
2.1. Kokouksen puheenjohtajan valinta. 
Puheenjohtajaksi valittiin Vee Wunderink 
Kokouksen varapuheenjohtajaksi valittiin Jutta Korkeamaa 
2.2. Kokouksen sihteerin valinta 
Kokouksen sihteeriksi valitaan Maria Granfors 
2.3. Kokouksen ääntenlaskijoiden valinta 
Hallitus esittää, että valitaan kokousedustajien keskuudesta 2 ääntenlaskijaa.  
2.4. Kokouksen pöytäkirjantarkastajan valinta ja ääntenlaskijoiden valinta 
Hallitus esittää, että ääntenlaskijat toimivat myös pöytäkirjantarkastajina 
Kokouksen pöytäkirjantarkastajoiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Jenna Kantola ja Minttu 
Rautiainen 
 
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
Puheenjohtaja esitti esityslistan hyväksymistä. Esityslista hyväksyttiin. 
Esityslista toimitettu jäsenille wup-ryhmän kautta tiedoksi 17.1.2024. 
 
 

4. Opiskelijakunnan toimintasuunnitelma 
Käytiin läpi opiskelijakunnan toimintasuunnitelma 

 

5. Tiimien opiskelijaedustus 

Johdon sparraustiimi, johtotiimi ja yhtymävaltuuston tiimi 

-Vee Wunderink, pj. 

Tietosuoja- ja tietoturvatyöryhmä 
- Johanna Juustovaara 
 
Kestävän kehityksen tiimi 
- Laura Lintula 



Laatutiimi 

- ei vielä kiinnostuneita 

Kansainvälisyystiimi 

- ei vielä kiinnostuneita 

Turvallisuustiimi 

- ei vielä kiinnostuneita 

Yrittäjyystiimi 

- ei vielä kiinnostuneita 

 

7.opiskelijafoorumi-asia 

- Kevään 2024 opiskelijoiden palautteiden antaminen ja kerääminen palautelaatikoiden sekä 
nettikyselyn kautta kaikissa toimipaikoissa. Palautteiden kerääminen kaksi kertaa vuodessa/ syksyllä 
ja keväällä. Kemin ja Tornion osalta palautteiden kerääminen yhteisesti. Loue ja Muonio omana. 
Palautteet käydään läpi ”rehtorin kahvien” lomassa.  

Kyselylomakkeisiin vapaata tilaa avoimeen vastaukseen, lisäksi arvonta kyselyyn vastanneiden 
kesken. Palkintona lahjakortti ruokakauppaan arvoltaan 50 € arvoinen toimipaikkakohtaisesti.  

 

8. Opiskelijakunnan uuden logon valinta 

- Opiskelijakunnan hallitus äänesti kuvapuolen opiskelijoiden laatimista logoehdotuksista Helmin 
nuijakuvan muutamilla muutosehdotuksilla. 

9. muut asiat 

-SAKKI kevätpäivät Ilorannassa maaliskuussa.  

Mukaan haluaa lähteä Jutta Korkeamaa, Vee Wunderink, Laura Lintula, Neea Toratti, Vertti Tikkala, 
Johanna Juustovaara. Kuraattorit selvittävät rahoitusta ja mahdollisuutta kaikkien halukkaiden 
pääsemiseksi mukaan. 

Kevään opiskelijakunnan kokous sovitaan pidettäväksi Muoniossa huhtikuussa, sovitaan 
päivämäärä opiskelijakunnan hallituksen wup- ryhmässä. 

10. Lounaan jälkeen talon johto tuli tervehtimään opiskelijakunnan uutta hallitusta. Lilja Virpi, 
Antti Päivärinta, Sanna Laihinen ja Mari Uusitalo. 

-Johdolle esitettiin hallituksen jäsenet, tiimiedustukset. Lisäksi opiskelijat kyselivät amisgaalan 
etenemistilanteesta. Amisgaalaan on hankerahoitus saatu myönnettyä, jonka puitteissa gaala 
saadaan järjestettyä. Uusitalo Mari esitti johdonkokouksessa käydyn keskustelun ja budjetin 
amisgaalasta, joka olisi kaikille vuosikurssin opiskelijoille ensimmäisellä kerralla. Kartoitetaan 
sponsoreita. Keskustelua mahdollisesta palkitsemisesta, jonka asiaa voisi kartoittaa.  

-Kemin ja Tornion kaupunkien ”vetovoimaisuus ja pitovoima”- yhteisesti opiskelijakunnan hallituksen 
jäsenten kanssa opiskelijoiden kuulemista. 

-Opiskelijoille ammattiliittojen edustusta ja työelämäedustusta heti syksyn alussa.  



-Keskustelua lisäksi opiskelijoiden opintojen keskeytyksistä, jolloin olisikin hyvä, että opiskelijoille 
tulisi heti opintojen alussa työelämän esittämät vaatimukset.  

-Opiskelijapalautteiden läpikäyminen olisi ehkä opiskelijoille tavoitettavampaa Wilma-viestien kautta 
ja rehtorin kahvien teemaksi mukaan.  

 

 

 
 
 
 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 13:09 

 

 
 
 
 
 
Kokouksen puolesta: 
 
 
 
 
Vee Wunderink                            Maria Granfors 
puheenjohtaja    sihteeri 
 
 
 
 
Olemme tarkastaneet tämän pöytäkirjan ja todenneet sen kokouksen kulun mukaiseksi. 
 
 
 
 

Jenna Kantola        Minttu Rautiainen  

              pöytäkirjantarkastaja                                pöytäkirjantarkastaja 


